
Protokoll fört vid styrelsemöte med Hidingsta IK Onsdag 17 februari 2022
Närvarande: Mats Fjellner, Jan-Olov Karlsson, Samuel Hansen, Marcus Holm,

1. Mötet öppnas
Ordförande Mats Fjellner öppnade mötet.

2. Val av sekreterare
Samuel Hansen valdes till sekreterare.

3. Ekonomi
Jan-Olov presenterade den ekonomiska uppföljningen. På våra konton har vi (postgiro)19409
(bankgiro) och 34772 kr. Resultatet blev ca 20 000 kr över vad vi hade budgeterat.

7931,82 blev årets resultat. Vi konstaterar att vi bara haft 28 medlemmar i år vilket behöver bli
bättring på då inte ens alla spelare betalat medlemsavgift och träningsavgift.

4. Läget i lagen
En assisterande tränare har tagits in till klubben med förnamnet Fadi. Andreas (huvudtränare)
kommer därmed ta en lite mer passiv roll. Vi tror att det blir bra med nya röster och han har
även med sig några spelare som han känner till.

Seriespelet startar i april med 12 lag i serien.

Tabathaträning fortgår varje onsdag kl 18:30.

Bollskoj har haft svårt att få barn att vara med så det är i dagsläget osäkert om det blir något.
Ev kan vi ha en fotbollsskola under en vecka i sommaren. Jan-Olov kollar upp det lite mer med
några av spelarna som är föräldrar.

5. Sponsorer och intäkter
Klubben har fått förfrågan att hjälpa till på Oktoberfesten i Örebro.

6. Utskick
Mats och Jan-Olov fixar ett utskick med information om klubben och vårens matcher samt hur
man kan stödja klubben.

7. Årsmöte
8/3 kl 18:30 på Fridhemsskolan.

8. Nästa möte
Nästa styrelsemöte sker direkt efter årsmötet då vi behöver diskutera ev valborgsfirande.

9. Mötet avslutades
Ordförande avslutade mötet.

------------------------------------------------------ ---------------------------------------------------------
Ordförande Sekreterare
Mats Fjellner Samuel Hansen


